	學號

Student ID
	
	姓名

Name
	

	口試時間

Time of Oral Exam
	
	口試地點

Location of Oral Exam
	(由承辦人填寫)(For Official Use Only)

	論文題目

Thesis Title
	

	論文口試

委員

Thesis Oral Exam Committee
	姓名(Name)
	服務單位與職稱(Title)
	最高學經歷

(Highest Educational Background)
	聯絡地址Address/E-mail
	聯絡電話(Phone Number)

	
	(召集人)
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	※上層請繕打↑(Please use a computer to fill the above form)  

	依「國立中山大學社會科學院亞太事務英語碩士學位學程學位考試相關規定」第三條第二款規定:

In Accordance with Paragraph 2, Article 3 of the “Degree Exam Related Provisions of the International Master Program in Asia-Pacific Affairs, College of Social Sciences, National Sun Yat-sen University”
1.「碩士論文口試申請表」最遲於口試日前二週繳交。

1. The “Master’s Thesis Oral Defense Application Form” shall be submitted no later than two weeks prior to the oral defense. 

2.碩士學位考試委員至少3名，指導教授為當然委員，院外委員至少1人。口試委員名單由論文指導教授推薦，再由主任指定委員1人為召集人；指導教授不得擔任召集人。

2. Master’s thesis exam committee shall comprise at least 3 members; the advising professor shall be a committee member, and at least 1 member shall be an out-of-school professor. The advising professor shall make recommendation for an oral defense committee member, and the director shall designate one member as the convener. The advisor shall not serve as the convener.

	申請人簽章

(Signature of Applicant)
	指導教授簽章

(Signature of Advisor)
	學程主任核章

(Signature of Program Director)
	承辦人核章

(Signature of Undertaker)

	
	
	
	


國立中山大學亞太事務英語碩士學位學程

碩士論文口試申請表
National Sun Yat-Sen University International Master Program in Asia-Pacific Affairs Thesis Oral Defense Application Form
Date：　　　                                                  
